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Seniorforeningen 

Told & Skat   

    
 
 
 
 

 
Referat fra generalforsamlingen onsdag den 27. 
april 2022. 
 
 
 
Generalforsamlingen blev igen i år afholdt på Comwell H.C. Andersen Hotel, Claus Bergs Gade 7, 
5000 Odense C. Der var tilmeldt i alt 218 medlemmer og gæster. 
 
Generalforsamlingen blev afviklet med følgende dagsorden: 
 

1. Åbning af mødet 
2. Valg af dirigent 
3. Aflæggelse af mundtlig beretning 
4. Aflæggelse af regnskab 
5. Indkomne forslag 
6. Fastsættelse af kontingent 
7. Valg af formand 
8. Valg af sekretær 
9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 
10. Valg af 2 revisorer 
11. Valg af 1 revisorsuppleant 
12. Eventuelt. 

 
Åbning af mødet 
Formanden Marianne Nielsen bød gæster og medlemmer rigtig hjertelig velkommen til 
Seniorforeningens generalforsamling 2022, og kunne konstatere, at det var glædeligt, at der ikke 
længere var restriktioner, som følge af coronaen. 
 
Generalforsamlingen mindedes de afdøde medlemmer siden seneste generalforsamling. Navnene 
fremgår af den skriftlige og mundtlige beretning, som begge er lagt på hjemmesiden. 
 
Bestyrelsen håbede på en god og saglig generalforsamling og ikke mindst et par hyggelige timer 
efter generalforsamlingen. 
 
Der var to gæstetalere nemlig forbundsformand Jørn Rise, Dansk Told & Skatteforbund, og 
underdirektør Preben Buchholtz Hansen fra Skattestyrelsen. 
 
Jørn Rise, DTS takkede for indbydelsen og omtalte bl.a. 
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- at der er igangsat renovering/optimering af sommerhusene bl.a. i Løkken, og at seniorerne 
er trofaste lejere 

- at der har været stor udskiftning i direktionen i SKAT, ligesom der har været stor udskiftning 
af medarbejderne, hvilket har givet store udfordringer  

- på uddannelsesområdet er de første nye Professionsbachelorer færdige og nogle er ansat i 
Skatteforvaltningen  

- åbningen af Told- & Skattemuseet og seniorklubbernes mulige ture til museet med tilskud 
fra Fondet af 1844 

- at seniorsammenkomsterne er kommet i gang igen efter coronaen 
- at man ser med spænding frem til den nye finanslov 

 
Sluttelig takkede Jørn Rise for et godt samarbejde med Seniorforeningens bestyrelse ikke mindst 
på GDPR området. 
 
Preben Buchholtz Hansen takkede for indbydelsen og omtalte bl.a. 

- seniorarrangementerne som kommer i gang igen til oktober efter pause, som følge af 
coronaen 

- udviklingen i de 7 styrelser i Skatteforvaltningen med bl.a. personaleudskiftninger har givet 
store udfordringer til kompetenceudvikling, hvilket også har betydet stort pres på de 
personalemæssige ressourcer 

- udviklingen i antal ansatte i Skatteforvaltningen de sidste par år, samt den aldersmæssige 
sammensætning. 

 
Sluttelig opfordrede Preben til medlemskab af Zise og omtalte de fordele et medlemskab 
medfører. 
 
Formanden takkede de to gæstetalere for indlæggene, hvorefter man gik over til 
generalforsamlingen. 
 
Valg af dirigent 
Bestyrelsens foreslog Bent Madsen, Odense, som blev valgt uden modkandidat. 
 
Dirigenten gennemgik forløbet med indkaldelsen og kunne konstatere generalforsamlingen for 
rettidig indvarslet og lovlig. 
 
Dirigenten meddelte, at bestyrelsen havde udpeget sekretær Hans Birk som referent. 
 
Mundtlig beretning 
Ordet blev givet til Seniorforeningens formand Marianne Nielsen for aflæggelse af den mundtlige 
beretning. Den skriftlige beretning var forud for generalforsamlingen lagt på Seniorforeningens 
hjemmeside, hvor også den mundtlige beretning vil blive offentliggjort. 
 
Der var ingen spørgsmål til beretningen. 
 
Beretningerne blev sat under afstemning og enstemmigt godkendt. 
 
Regnskab 
Regnskabet for 2021 har været udsendt sammen med indbydelsen til generalforsamlingen. 
 
Kasserer Jytte Drewsen gennemgik regnskabet, og forklarede posten ”Repræsentation, gaver og 
diverse”. 
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Dirigenten oplyste, at regnskabet er underskrevet af kassereren og revisorerne, som har godkendt 
regnskabet. 
 
Der var ingen spørgsmål eller bemærkninger til regnskabet, der herefter blev godkendt. 
 
Indkomne forslag 
Forslag fra Seniorklubben Told & Skat København 
Der var forslag fra Seniorklubben København (forslaget er lagt på hjemmesiden forud for 
generalforsamlingen). Forslaget blev begrundet yderligere af klubbens formand Bo Christensen, 
som gerne så at Seniorforeningen en gang årligt på hjemmesiden opfordrede nye medlemmer til 
medlemskab i en seniorklub, hvilket ikke i dag sker ved automatisk overgang til Seniorforeningen 
for DTS-medlemmer, som går på pension. 
 
Seniorforeningen takkede for forslaget og tager det med bl.a. i forbindelse med redigering af den 
velkomstfolder, som ligger på hjemmesiden. 
 
Bestyrelsens forslag til vedtægtsændring 
Bestyrelsen har foreslået, at vedtægternes § 7, stk. 2, ændres med hensyn til anbringelse af 
Seniorforeningens midler (forslaget er lagt på hjemmesiden forud for generalforsamlingen). 
Dirigenten gennemgik forslaget og oplyste, at bestyrelsen ønskede en korrektion i det stillede 
forslag, hvorefter § 7, stk 2, ville få følgende ordlyd: 
”Regnskabet følger kalenderåret. Foreningens midler kan anbringes i stats- eller 
kreditforeningsobligationer, i obligationsbaserede investeringsbeviser noteret på dansk børs eller 
ved indsættelse på en særlig højtforrentet konto i dansk pengeinstitut.” 
 
Forslaget blev vedtaget med mere end 2/3 af de stemmeberettigede medlemmer, som 
vedtægterne foreskriver. 
 
Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen indstillede til generalforsamlingen, at kontingent for 2023 fastsættes til kr. 276. 

 
Forslaget blev vedtaget enstemmigt. 
 
Valg 
  
Valg af formand 
Dirigenten meddelte, at Seniorforeningens formand Marianne Nielsen var villig til genvalg, hvilket 
blev anbefalet af foreningens næstformand. 
 
 Marianne Nielsen blev valgt med akklamation. 
 
Valg af sekretær 
Dirigenten meddelte, at sekretær Hans Birk var villig til genvalg. 
 
Hans Birk blev valgt med akklamation. 
 
Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 
Dirigenten meddelte, at bestyrelsessuppleanterne Arne Lampe og Anette Prûsse Jensen begge 
var villige til genvalg. 
 
Arne Lampe og Anette Prûsse Jensen blev genvalgt som suppleanter med akklamation. 
 
Valg af 2 revisorer 
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